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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:54 Nedläggning av servicekontor

För cirka tre veckor sedan öppnade Statens servicecenter upp sitt 147:e 
servicekontor, i detta fall i Nordmaling. Syftet med kontoret är som med alla de 
andra 146 kontoren runt om i hela landet att erbjuda en lokal statlig service åt 
medborgare och företag. Under 2023 hade servicekontoren cirka 2,6 miljoner 
besökare och hanterade under året drygt 3,1 miljoner ärenden för 
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Migrationsverket, 
Pensionsmyndigheten och Skatteverket.

”Statlig närvaro och service i hela landet är viktigt för att förenkla för enskilda 
och öka medborgarnyttan. Statlig närvaro upprätthåller statsförvaltningens 
legitimitet och förtroende.” Så skriver SD-regeringen i sitt förslag till statlig 
budget för 2025. Samtidigt som man skriver det meddelar regeringen i samma 
budget att man kraftigt vill skära ned på resurserna till just servicekontoren, 
med totalt 150 miljoner kronor till 2027.

Med anledning av ovanstående har jag följande frågor till statsrådet Erik 
Slottner (KD):

 

1. På vilket underlag har regeringen baserat sitt förslag på minskade 
ekonomiska resurser till servicekontor?

2. Vilka effekter bedömer statsrådet och regeringen att förslaget om 
minskade resurser till servicekontor kommer att få?

3. Hur många servicekontor färre bedömer statsrådet och regeringen att 
det kommer att finnas vid utgången av år 2027?

………………………………………

Peder Björk (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-27
Besvaras senast
2024-10-18
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


